

敬启者：

AGM 12

谨订于**2012年3月25日(星期日)上午11时正**，在本会会议室，召开第26届2012年常年会员大会，并选举第26届理事会理事。敬请准时出席为荷。

大会议程：

1. 复准2011年会员大会会议记录；
2. 引起事项；
3. 2011年(总务组、工商组、外事组、文教组)报告；
4. 通过2011年财政收支报告；
5. 临时动议；

临时动议请于会员大会召开前48小时前(即3月23日早上11时前)提呈书面动议

随函附上2011年常年会员大会会议记录，总务组、工商组、文教组、外事组等各组活动报告及2011年财政收支报告，敬请查收。

会员大会过后，备有自由餐会招待。尚祈拨冗踊跃出席，并填具以下回执，于2012年3月11日之前，传真或邮寄至本会秘书处，以便安排餐会。

倘若代表人无法出席而委托他人代为出席者，请用所附委托书通知本会。

此致

全体会员

第26届理事会
会长：潘国驹教授启
2012年03月01日

【回执】2012年常年会员大会通告

(请于3月11日前示复，Fax No. :62969492)

致：新加坡中国商会

我司代表人 _____ 将出席2012年3月25日星期天常年会员大会。

商号签名/盖章： _____ 日期： _____

Dear Sir / Madam,

NOTICE OF ANNUAL GENERAL MEETING

NOTICE IS HEREBY GIVEN that the 26th council's Annual General Meeting of Members will be held on Sunday, 25th March 2012 at 11am in the conference room, Singapore-China Business Association, 6001 Beach Road #11-01 Golden Mile Tower Singapore 199589. Please attend this meeting punctually.

AGENDA

1. To approve the minutes of the 25th Council's Annual General Meeting held on 27th March 2011.
2. Annual Report 2011.
3. To approve the Financial Reports and Audited Accounts for the year ended 31st December 2011
4. Any other matter

Please submit the below Registration Form to 62969492. Or submit the Letter of Authorization to SCBA Secretariat if the company appointed representative to the meeting.

Singapore China Business Association
President Prof Dr. Phua Kok Khoo

Enclosure: SCBA Annual Report 2011 and Financial Statements 2011
.....

【REGISTRATION】

(Please fax the registration form to 62969492 before 11th March 2012. Thank you!)

To: Singapore China Business Association
Fax: 6296 9492

Our company representative Dr. / Mr. / Ms _____ will be able to attend the SCBA 26th Council Annual General Meeting on Sunday, 25th March 2012.

Company Name

Authorized signature & Company seal

Date